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Suppleanter Jan Feltsten 
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Ärenden:  
 

1. Mötet öppnas av ordf Staffan 
2. Till dagens protokolljusterare utses Jan Feltsten 
3. Dagordning gås igenom och godkännes. 
4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes 
5. Kassör Bo-Göran ger en ekonomisk rapport. I dagsläget finns 709 358, 43 kr på 

kontot. Staffan tar upp frågan om vi ska placera en del av våra tillgångar på ett 
placeringskonto för att få ränta på pengarna. För ett beslut behöver vi få svar på 
ett par frågor först. Staffan kollar upp detta. 

6. Inför nya KO avtalet. Idag kom digital information från Håkan Tropp till 
medlemmarna, om hur vi ska hantera övergången. Samtliga medlemmar kommer 
även att få samma information i brevlådan.  
Har man ett bundet abonnemang med Sappa får man behålla det bindningstiden 
ut och därefter byta till en Telia box. 

7. Inga nya medlemmar sedan förra styrelsemötet. 
8. Redundans. Föreningarna i GFEF har lagt som förslag att de tillsammans står för 

utbyggnaden av redundansen. Kostnaden blir ca 150 000 kr. Man kommer att ta 
upp en diskussion med Elektronikhuset. 

9. Övriga frågor. Företaget av vilket Otterbäckens fiber köper webbplats har köpts 
upp av annat företag. Det kan ev uppstå lite ”strul” vi omläggningen. 
En förfrågan från PPS har kommit. Frågan gäller hur stort geografiskt område 
Otterbäckens fiber kan täcka in. 

10. Nästa styrelsemöte är tisd den 6 dec kl 17 30 på Allmänna väg 20 
11. Mötet avslutas. 
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